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Kövér László 
az Országgyűlés elnöke részére

Szóbeli kérdés 
Helyben 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
Pintér Sándor Belügyminiszterhez,

,,Miért a gettók Magyarországát kívánják építeni?" 

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kőbányai Hős utcában kialakult helyzet oka a szociális válság, a kilátástalanság miatt
nyúlnak az ott élők droghoz. Aztán ön- és közveszélyessé válva valóságos zombikként lepik
el a köztereket. Az alapproblémát kezelni kell és nem eltüntetni. Komplex, a szociális
válságra is kiterjedő drogstratégiára van szükség, amellyel a Fidesz nem rendelkezik, de nem
is törekszik ennek megalkotására. Ehelyett a legegyszerűbb megoldást választva - a Hős utcai
lakók szavazataival ellentétben - fallal zárják körbe az itt élőket. Kőbánya önkormányzata
mintegy 2 milliárd forint kormányzati segítséget kapott, amelyből az itt élők lakását
megvásárolva, minden jogszerűen itt lakó problémáját megoldva számolhatnák fel a Hős utcai
úgynevezett "gettót". Ehelyett több mint 180 millió forintot fizetnének valakinek a falak
építésére, létrehozva egy valóságos gettót. Eleve kérdéses, hogy miért zárnak körbe fallal egy
lebontásra ítélt tömböt, miért takarják el a problémát, ahelyett, hogy szembenéznének vele és
megoldanák azt.

Külföldön prevencióval, ártalomcsökkentéssel, szociális és munkaerőpiaci programokkal több
településen is sikereket értek el az elmúlt években. Az illetékes szervezetek pedig sok esetben
nem is a droghasználat felszámolásával, hanem közösségépítéssel kezdik a terepmunkát, majd
abból kiindulva próbálják meggyőzni az érintetteket, hogy képezzék tovább magukat, és
vállaljanak munkát. Ha mindez megvan, akkor pedig már meg tudják őket győzni arról is,
hogy mindehhez fel kell hagyniuk a káros szenvedélyükkel.



Ez csak néhány példa. Számos megoldást lehetne tanulmányozni és alkalmazni az itthoni
sajátosságokhoz igazítva. A kormány és a Fidesz viszont segítségnyújtás helyett bünteti a
bajbajutottakat, nem megszünteti, hanem eltüntetni igyekszik a problémát, nem
csökkenti, hanem növeli a kilátástalanságot.

Kérdezem tehát:
Szándékukban áll-e egy hatékony drogstratégia kidolgozása?
Vagy a gettók Magyarországának felépítése a szándékuk?
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